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Hej Alle 
  
Hermed en lidt længere status på vores fjernvarme projekt i Bjæverskov. 
 

Vi hører og mærker jo alle til de stigende priser på gas, el, træpiller, benzin etc. og kong vinter står 

forude. 
  
Den fjernvarmepulje, som netop er lukket, var ikke en del af vores projekt. Hertil skulle vi have 
ansøgt tilbage i 2021, senest i foråret 2022.  
Men den næste fjernvarmepulje for 2023 er den vi forbereder os til at søge sammen med 
PlanEnergi. Denne energipulje, er der også politisk grundlag for kommer, uanset valgresultatet.  
Så vi påbegynder som planlagt forberedelserne til ansøgningen i den kommende måned. 
  
Mht. PlanEnergi finpudser vi pt. deres Rådgiver & Samarbejdsaftale, med henblik på snarlig 

underskrift. Aftalen gennemgås i forhold til ansvar, økonomi, projekt forventninger, tidsplan, mm.   
Således vi kan fastholde dem på tidsplanerne, samt fastholde Køge Kommunes behandling af 
grundstykket ved transformerstationen i proces.   
Vi har også tilmeldt os Dansk Fjernvarme, deres økonomer kommer også med ind over når det 
endelige økonomi og projektforslaget indstilles til Køge Kommune, for økonomisk garanti etc. 
  
Hvor er vi – hvor er vi .. vi ligger forsat omkring de 730 – 740 tilmeldinger. Vi har efter ferien også 
haft dialog med boligselskaberne V.A.B – D.A.B. samt S.A.B og deres videre tilkendegivelser til 
projektet. 
De har jo tilknyttet deres egne fag- og teknikpersoner/chefer indenfor deres energisektorer og 

status her er, at vi afventer dem de næste 1-3 uger. De har også en demokratiske 
beslutningsproces hos lejerne etc.   
Får vi positive accepter herfra, omfatter det yderligere ca. 85 boliger, og så er vi reelt i mål med 
vores tilslutning af boliger. Men vi sælger ikke skindet før bjørnen er … så vi afventer deres 
stillingtagen.  
 
Endvidere er der forsat nogle parceller på villavejene, som endnu mangler stillingtagen. En kraftig 
opfordring herfra til at tage beslutningen nu, før projektet udrulles. 
  
Da vi iværksatte projektet, fik vi oplyst af Køge kommune, at boligerne omkring Tofterne og Agrene 
var udlagt til vampe pumper, og at vi derfor ikke skulle fokusere på dette område ift. fjernvarmen. 
Det har så faktuelt vist sig at være helt forkert, og derfor har vi i denne weekend også været ud 
med ”interesse flyers” til boligerne.  
Er interessen tilstrækkelig for området, skal det projekteres ind og beregnes af PlanEnergi. 
Der er rigtig mange med varmepumper i dette område, men de skal selvfølgelig have muligheden.   
  
Erhvervsområdet og de offentlige institutioner skal vi selvfølgelig også have med og til disse 
forbereder vi kontakter i den kommende tid, men deres tilslutning etc. kører helt særskilt af 

boligerne.  
  
I september vil vi også være at finde i Brugsen fredag + Lørdag for spørgsmål og tilslutning – 
tidsrum og datoer melder vi meget snart ud og vi ser frem til at mødes med jer.  
  
Så skal vi vist ikke trætte jer mere denne søndag formiddag  Men vi er stadigvæk i fuld gang og 

forhåbentlig meget snart i mål med boligtilslutningerne.  
 
Følg også med på hjemmesiden www.bjaeverskov-fjernvarme.dk  
  
Go dag. Bjæverskov Fjernvarme  

http://www.bjaeverskov-fjernvarme.dk/

